

Title (en)

Closure cap for containers.

Title (de)

Verschlusskappe für einen Behälter.

Title (fr)

Capuchon de fermeture pour récipients.

Publication

**EP 0099332 A2 19840125 (DE)**

Application

**EP 83810284 A 19830627**

Priority

CH 428082 A 19820714

Abstract (en)

[origin: ES273491U] A closure cap (1) comprising thermoplastic material has a guarantee strip (4) which is joined to the closure cap by way of desired-rupture web portions (5). Besides the desired-rupture web portions (5) the guarantee strip is also joined to the closure cap by way of a reinforced region which comprises two substantially vertically extending holding web portions (8). The guarantee strip (4) is interrupted by a slot (9) between the two holding web portions so that the guarantee strip forms an open loop and can in any event be readily removed from the neck (3) of the container.

Abstract (de)

Eine Verschlusskappe (1) aus thermoplastischem Material hat ein Garantieband (4), welches über Sollbruchsteg (5) mit der Verschlusskappe verbunden ist. Neben den Sollbruchstegen (5) ist das Garantieband auch noch über eine verstärkte Zone mit der Verschlusskappe verbunden, welche aus zwei etwa vertikal verlaufenden Haltestegen (8) besteht. Zwischen den beiden Haltestegen ist das Garantieband (4) durch einen Schlitz (9) unterbrochen, so dass das Garantieband eine offene Schlaufe bildet und in jedem Fall mühelos vom Behälterhals (3) entfernt werden kann.

IPC 1-7

**B65D 41/34**

IPC 8 full level

**B65D 41/34** (2006.01)

CPC (source: EP US)

**B65D 41/3466** (2013.01 - EP US); **B65D 2401/30** (2020.05 - EP US); **B65D 2401/40** (2020.05 - EP US)

Cited by

EP0367369A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0099332 A2 19840125**; **EP 0099332 A3 19850529**; AU 1659783 A 19840119; ES 273491 U 19840316; ES 273491 Y 19850501;  
JP S5926454 A 19840210; US 4480761 A 19841106; ZA 835089 B 19840425

DOCDB simple family (application)

**EP 83810284 A 19830627**; AU 1659783 A 19830706; ES 273491 U 19830713; JP 12869683 A 19830714; US 51390983 A 19830714;  
ZA 835089 A 19830713